



**News Release**  
**HQ U.S. ARMY EUROPE & 7<sup>TH</sup> ARMY**  
Office of the Chief of Public Affairs  
Unit 29351 APO AE 09014  
Postfach 10 43 21 69033 Heidelberg  
Tel.: 06221-57-8934/6647  
Email: [ocpa.pi@eur.army.mil](mailto:ocpa.pi@eur.army.mil)

---

28 April 2008

**FOR IMMEDIATE RELEASE:**

**Gun salutes in Heidelberg**

Notice to residents of Mark Twain Village: A military ceremony will be held at Headquarters, U.S. Army, Europe in Heidelberg's Campbell Barracks Friday, May 2, at 10:15 a.m. The ceremony will be accompanied by a 17-round gun salute. Rehearsals are scheduled for Thursday, May 1, at approximately 5 p.m. and Friday, May 2, at approximately 8 a.m. At the May 1 rehearsal, the salute battery will fire three rounds, at the May 2 rehearsal, the salute battery will fire 17 rounds.

- 30-

28.4.2008

**MIT DER BITTE UM VERÖFFENTLICHUNG**

**Salutschüsse in Heidelberg**

Das Pressebüro im Hauptquartier des US-Heeres in Europa, mit Sitz in Heidelberg, gibt bekannt, dass im Rahmen einer militärischen Zeremonie am Freitag, dem 2.5.2008, gegen 10.15 Uhr, 17 Salutschüsse im Hauptquartier an der Römerstrasse abgefeuert werden. Im Vorfeld der Veranstaltungen werden während der Proben am Donnerstag, 1.5.08 gegen 17.00 Uhr zirka 3 Salutschüsse und am Freitag, 2.5.08 gegen 08.00 Uhr zirka 17 Salutschüsse abgegeben. Das Hauptquartier der US-Heeres in Europa bittet die Anwohner um ihr Verständnis.

-30-

